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INTERPELACJA 

w sprawie drogi rowerowej przy przystanku tramwajowym Rondo 

Mickiewicza 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o pilne działania związane z naprawą 

sytuacji dot. drogi rowerowej przy przystanku tramwajowym Rondo 

Mickiewicza – na wysokości PSS Społem. 

W załączeniu przekazuję zdjęcie obrazujące problem, który podnosi coraz 

większe grono rowerzystów zauważając słusznie, że przystanek jest źle 

zaprojektowany względem istniejącej wcześniej drogi rowerowej. Na chwilę 

obecną droga dla rowerów nie dość, że nie trzyma osi przystanku, to na dodatek 

wymusza przejazd rowerem bezpośrednio przez peron, a jest to 

niedopuszczalne. 

Proszę o pilne rozwiązanie problemu i umożliwienie bezpiecznego 

przejazdu rowerzystom we wskazanym miejscu. 

Proszę również o wyjaśnienie dlaczego nie skoordynowano właściwie 

działań na etapie projektowym i dopuszczono takie rozwiązanie do wykonania. 

W załączeniu fotografia. 
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